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Zápis z jednání výboru ZO VOS FF UP s děkanem FF UP ze dne 1. 3. 2023 
 
 

 

Přítomni za ZO VOS FF UP: 
František Kratochvíl, MA, Ph.D., předseda 
Mgr. Bronislava Macháčková, místopředsedkyně  
Hana Růžičková, ekonomka - omluvena 
Mgr. Anna Gáborová, předsedkyně KK 

  Mgr. et Mgr. Jana Jedličková, Ph.D., členka výboru - omluvena 
  Mgr. Kristýna Solomon, Ph.D., členka výboru - omluvena 

Valérie Vejmolová, členka KK - omluvena 

  doc. Mgr. Pavel Šaradín, Ph.D., člen výboru - omluven 
  Prof. Dr. Wilken Engelbrecht, člen KK 

PhDr. Oldřich Břenek, Ph.D., člen výboru - omluven 
Mgr. Ondřej Kučera, Ph.D., člen výboru 
 

Hosté: 
  doc. Mgr. Jan Stejskal, MA, Ph.D. – děkan 
  ing. Andrea Wagnerová - tajemnice FFUP 

 
 
Program 

1. Nový způsob čerpání SF formou Flexi karty 
2. Dodatek ke kolektivní smlouvě 
3. Diskuze nad mzdovou a hospodářskou situací FF UP 
4. Plán dalšího postupu 
5. Další 

 
Schválení programu a zapisovatele 
Program i zapisovatelka Mgr. Macháčková byli všemi přítomnými schváleny. 
 
1. Nový způsob čerpání SF formou Flexi karty - Cafeteria 
Vedení FF UP navrhuje v souladu s předloženou novelou Sociálního fondu přejít na 
nový způsob čerpání formou Sodexo Cafeteria karty již od letošního roku. 
Karta se bude nabíjet měsíčně a benefity se budou kumulovat analogicky k papírovým 
flexipasům. Karta má další výhody, se kterými se můžete seznámit na: 
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https://www.sodexo.cz/produkty/volny-cas/cafeteria-
mojebenefity/?gclid=CjwKCAiAjPyfBhBMEiwAB2CCImAIrBMcYK8EhViE6inqgEgsiFQ_
GmYkasWaDsR9HpLCjJVhtXsG1xoCE_cQAvD_BwE jako je platba online, možnost 
sledování pohybů a zůstatků a šetří administrativu spojenou s vydáváním papírových 
poukázek. Tento způsob již používá RUP, LF a PF. 
Zástupci výboru ZO VOS FFUP s návrhem souhlasí, protože stejné řešení navrhovali 
pro celouniverzitní Sociální fond.  
 
2. Dodatek ke kolektivní smlouvě 
V souvislosti s navýšením příspěvku na stravné se výbor a vedení dohodli na dodatku 
ke kolektivní smlouvě, který toto navýšení ošetří. 
 
3. Diskuze nad mzdovou a hospodářskou situací FF UP 
Jak již bylo sděleno děkanem FF UP, hospodářská situace neumožňuje fakultě 
reagovat na mzdové požadavky. Nicméně, tyto požadavky jsou racionální a 
spravedlivé a děkan, kolegium děkanů a VOS postupují ve shodě směrem k dalším 
zúčastněným stranám, aby bylo dosaženo mzdové spravedlnosti. 
 
4. Plán dalšího postupu 
V rámci akce Hodina pravdy, plánované na 28. března jako dar Janu Amosi 
Komenskému, patronovi českého školství, ustanovíme stávkový výbor, který bude 
akci připravovat, komunikovat s akademickou obcí i veřejností a s dalšími VŠ v ČR i 
zahraničí. 
Informace o přípravách budou sdělovány prostřednictvím skupiny na FB a mailových 
oběžníků https://www.facebook.com/events/686258709935576/ . Prosíme členy ZO 
VOS FFUP, aby informovali svoje okolí o připravovaných aktivitách a do nich se také 
zapojili. 
 
Další 
O členství v ZO VOS FF UP žádá Dr. Antonie Dvořáková, která měla pracovat 
v projektu MSCA-CZ (OP JAK). FF UP s ní hodlá ukončit pracovní poměr. 
Doporučujeme nepřijmout ji jako členku ZO, protože žádá účelově kvůli právní 
pomoci, na niž je nárok až po 3 měsících členství, a chová se ve vztahu k FF UP 
neprofesionálně. 
 
Dále informujeme výbor ZO VOS FF UP, že návrh na změnu zápisu do spolkového 
rejstříku byl neúspěšný z několika formálních důvodů. Tyto jsme vypořádali a dnes 
odeslali novou žádost opět ke stejnému orgánu. 
 
 
Zapsala dne 1. 3. 2023 
Mgr. Bronislava Macháčková, místopředsedkyně ZO VOS FF UP, v.r. 
 
Schválil  
František Kratochvíl, M.A., Ph.D., předseda ZO VOS FF, v.r.  


